
Protokół nr 8/VIII/11   BRM.0002.8.2011 

obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 28 września 2011 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad VIII sesji. 

Obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W sprawie porządku obrad głos zabrał: Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, który wnosił 

o wprowadzenie do porządku obrad punkt o treści:  

1. „Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2011”. 

2. „Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011 – 

2023”. 

Na zgłoszony wniosek Rada (jednomyślnie – 15 głosami „za”) zdecydowała wprowadzić do 

porządku obrad następujące projekty uchwał: 

- wg druku: BRM.0006.71.2011 z dnia 28 września 2011 r. w sprawie zmian budżetu 

i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2011 – punkt 9; 

- wg druku: BRM.0006.72.2011 z dnia 28 września 2011 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2011 – 2023 – punkt 10. 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad oraz jego zmian, 

co stanowiło punkt 1, porządek VIII sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r. wraz 

z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją 

o samorządowych instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach 

prawnych: 

- opinia Komisji Budżetu i Finansów. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku szkolnym 

2010/2011. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych. 

7. Wybór ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2012 roku do 2015 roku: 

- przedstawienie opinii Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego dot. 

kandydatów na ławników; 

- wybór Komisji Skrutacyjnej; 

- przeprowadzenie głosowania. 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

od 2012 r. do 2015 r. 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych w Gminie Czerwieńsk. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2011. 
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10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-

2023. 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru 

podatku od nieruchomości i opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Czerwieńsk. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielania bonifikat od 

ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych na rzecz najemców. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie opinii do wniosku Nadleśnictwa Przytok, znak: ZG-70-

5/11 z dnia 08 lipca 2011 r. dotyczącego uznania lasów za ochronne, będące 

w zarządzie Nadleśnictwa Przytok, położonych w Gminie Czerwieńsk. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Czerwieńsk do 

Stowarzyszenia „Aglomeracja Zielonogórska”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych 

w obrębie wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania 

zarządzania drogami powiatowymi. 

25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

26. Komunikaty, wnioski, opinie.  

27. Ustalenie treści protokołu z VI i VII sesji. 

28. Zakończenie obrad VIII sesji. 

Powyższy porządek obrad poddano głosowaniu. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, iż w wyniku głosowania, Rada jednomyślnie (15 głosami 

„za”) zatwierdziła porządek obrad VIII posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny z Sycowic – Cezary Woch zgłosił wolę zorganizowania dożynek gminnych w 2012 

roku w Sycowicach. Ponadto zapytał burmistrza: 
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- jak przedstawia się sytuacja z remontem świetlicy wiejskiej w Bródkach i kiedy będzie 

ukończony? 

- dlaczego do prac interwencyjnych zatrudniani są więźniowie, a nie bezrobotni z gminy? 

- czy w 2012 roku Bródki i Sycowice mają szansę na zorganizowanie placu zabaw w ramach 

Planu Odnowy Wsi? 

Kolejne zapytanie radny skierował do dyrektora MGOK: czy posiada Pani koncepcję 

funkcjonowania świetlicy wiejskiej w Bródkach tzn. opiekun, godziny otwarcia, oferta? 

Następnie radny wystąpił o wydłużenie czasu pracy promów (BRM.0003.11.2011). 

Radna z Leśniowa Wielkiego – Jadwiga Łyczkowska zapytała: 

- kiedy będą naprawione drogi gminne w Leśniowie Wielkim i Małym? 

- kiedy będzie naprawiona dróżka przy posesji nr 1 (przy przepompowni)? 

Ponadto radna poruszyła temat świetlicy wiejskiej w Leśniowie Małym, gdzie wystąpiła 

poważna awaria prądu. 

Radny z Nietkowa – Kazimierz Ruszel zapytał burmistrza o termin oddania (po 

przedłużającym się o trzy miesiące remoncie) Wiejskiego Domu Kultury w Nietkowie? 

Radny z Nietkowic – Marek Abramowicz zapytał: 

- czy coś wiadomo jest o przeznaczeniu wieży TP w Nietkowicach? 

- co z programem zapobiegającym wykluczeniu cyfrowemu, na jakim jest etapie? 

- czy będzie zatrudniony konserwator-gospodarz obiektu sportowego (Orlika) 

w Nietkowicach? 

Radny z Nietkowa – Krzysztof Smorąg, wygłosił interpelację (BRM.0003.10.2011) 

w sprawie inwestycji przeciwpowodziowych na terenie Gminy Czerwieńsk, w której zawarto 

następujące pytania: 

- czy zmieniono plany dotyczące odbudowy kanału Zimny Potok? 

- jakie przedsięwzięcia zrealizowano w mijającym – III kwartale bieżącego roku? 

- czy nie jest zagrożona terminowość realizacji tych inwestycji? 

- jakie działania podjęto w celu poprawy bezpieczeństwa przeciwpowodziowego 

mieszkańców Nietkowa i Lasek? 

Radny z Czerwieńska - Henryk Góralczyk zapytał dyrektora ZEAO: 

- o zajęcia pozalekcyjne, a w związku z tym: czy planowane są starania o pozyskanie środków 

finansowych na realizację kolejnych projektów? 

- w jaki sposób są wykorzystywane inwestycje gminne na rzecz szkół, a w związku z tym: 

czy ktoś monitoruje efektywność wykorzystywania szkolnych sal sportowych w Nietkowie 

i Nietkowicach? 

Ad. 4 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

Temat omówił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. Przedłożona informacja stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni otrzymali w/w informację 19.08.2011 r. (BRM.0004.44.2011). 

Następnie burmistrz odczytał uchwałę nr 456/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 06 września 2011 roku w sprawie opinii 

(pozytywnej) o przedłożonej przez Burmistrza Czerwieńska informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Opinię nr 06/11 (pozytywną) z dn. 13.09.2011 r. Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku dot. informacji Burmistrza Czerwieńska o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za I półrocze 2011 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
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finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, przedłożył Wiesław Kwaśniewski – 

przewodniczący komisji. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, podkreślił, że Rada przez aklamację przyjęła 

przedłożoną informację. 

Ad. 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku szkolnym 

2010/2011. 

Temat w formie prezentacji przedstawiła Danuta Tomaszewska – dyrektor ZEAO 

w Czerwieńsku. 

Radni otrzymali materiał opisowy do w/w zagadnienia – stanowiący załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 

Radny H. Góralczyk zapytał: czy rzeczywisty sposób zwiększenia nakładów finansowych na 

oświatę wpływa na wyniki i osiągnięcia uczniów? Ponadto radny zwrócił uwagę na 

niepokojące wyniki w PSP w Nietkowicach i zapytał o plany poprawienia wyników w tej 

szkole? Zdaniem radnego w informacji brakuje danych dot. kosztów utrzymania 1 ucznia 

w poszczególnych placówkach. 

Odpowiedzi udzieliła D. Tomaszewska – dyrektor ZEAO. 

W ostatnich trzech latach, w sprawozdaniach przedstawiano bardzo wysokie wyniki 

nauczania w PSP Nietkowice. Obecnie wyniki te są bardzo zróżnicowane. W wyniku badań 

ustalono, że w poprzednich latach wysokie wyniki uczniowie tej szkoły osiągali nieuczciwie. 

W ubiegłym roku wynik ten był rzeczywisty. W związku z tym, szkoła jest zmuszona 

opracować plan poprawy wyników. Kwalifikacje nauczycieli, jak i kwestia pomocy 

dydaktycznej i warunki pracy w tej placówce nie odbiegają od tego, co mają pozostałe szkoły 

w całej gminie. 

Dyrektor PSP w Nietkowicach - Renata Strzelecka podkreśliła, że proces edukacyjny jest 

procesem długotrwałym. Obejmując stanowisko dyrektora poddano diagnozowaniu 

wszystkich uczniów, nie tylko klas VI. Wyniki ze sprawdzianów są zatrważające (bardzo 

niskie, szczególnie w kl. III). W tym temacie nie można było podjąć dodatkowych działań 

polegających na zwiększeniu godzin lekcyjnych. Nie było na to odpowiednich warunków, 

było też o jedną klasę mniej. Remont i rozbudowa placówki też miały wpływ niesprzyjający 

temu, aby podjąć jakieś dodatkowe działania. Występował też problem z nauczaniem 

matematyki, gdyż nauczyciel tego przedmiotu przebywał na zwolnieniu lekarskim. W tej 

chwili przyjęto program naprawczy, dołożono też godzinę matematyki. Podjęto szereg innych 

działań mających na celu podniesienie efektywności kształcenia. 

Radny K. Smorąg podkreślił, że w przedłożonej informacji zawarto dane, z których wynika, 

że od zeszłego roku, przy spadku liczby uczniów, wzrosły etaty nauczycielskie (tab. 12). 

Kolejna sprawa poruszona przez radnego dotyczyła tab. 25 – informatyzacja. Radny zadał 

pytanie: czy są przygotowane plany modernizacji sprzętu komputerowego i ich 

oprogramowania? 

Dyrektor ZEAO wyjaśniła, że w gminie tworzone są tzw. klasy integracyjne, w których 

pracuje nauczyciel i dodatkowo nauczyciel wspomagający zatrudniony na niepełnym etacie. 

Nie jest to wzrost zatrudnienia tylko dane statystyczne wynikające z  wyliczenia. 

Jeżeli chodzi o komputery, to w każdej szkole są sale komputerowe wyposażone w nowy 

sprzęt. Na bieżąco jest prowadzony monitoring tego sprzętu. 

Radny M. Abramowicz podkreślił, że w przedłożonej informacji brakuje wielkości  kosztów 

utrzymania jednego ucznia w poszczególnych placówkach oświatowych. 

Dyrektor ZEAO zapewniła, że taką informację opracuje i przedłoży radzie. 
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Przewodniczący Rady stwierdzając wyczerpanie dyskusji uznał, że Rada przez aklamację 

przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwieńsk w roku 

szkolnym 2010/2011. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.54.2011 był przedmiotem prac komisji stałych Rady 

i uzyskał ich pełną akceptację. 

Pytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/68/11 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych. 

Ad. 7 

Wybór ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2012 roku do 2015 roku: 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego opiniującej kandydatów na 

ławników odczytała Ewa Wójtowicz – przewodnicząca komisji. Opinia ta stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

Liczba ławników wybieranych do: 

- Sądu Okręgowego w Zielonej Górze, Wydział Cywilny – 1. Zgłoszono jedną kandydaturę -

Magdalenę Waśkowiak – Bogdanowicz; 

- Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych – 1. 

Zgłoszono jedną kandydaturę – Irenę Posłuszną; 

- Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, Wydział Rodzinny i Nieletnich – 1. Zgłoszono jedną 

kandydaturę – Halinę Walkowiak. 

Dyskusji nie było. 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

Prowadzący obrady zaproponował, aby  Komisja Skrutacyjna składała się z trzech osób.  

Propozycja przewodniczącego, w wyniku przeprowadzonego głosowania uzyskała 

jednomyślne poparcie. Wynik głosowania: głosowało 15 radnych, w tym: 15 głosów było 

„za”. 

Zgłoszono następujących kandydatów: 

- radnego W. Kwaśniewskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej, 

- radnego M. Abramowicza – wyraził zgodę; 

- radną J. Łyczkowską – wyraziła zgodę, 

Przewodniczący, po przedstawieniu składu osobowego Komisji Skrutacyjnej, poddał ją pod 

głosowanie. Wynik głosowania: głosowało 15 radnych, w tym: 15 głosów było „za”. 

Prowadzący obrady stwierdził, że Rada jednomyślnie wybrała Komisję Skrutacyjną w skład, 

której weszli: Wiesław Kwaśniewski, Marek Abramowicz i Jadwiga Łyczkowska,. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
00 

ogłosił przerwę, podczas, której Komisja Skrutacyjna 

dokonała wyboru przewodniczącego. Obrady wznowiono o godz. 12
10

. 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został Wiesław Kwaśniewski, który odczytał 

regulamin głosowania dla wyboru ławników do sądów powszechnych w Zielonej Górze. 

Następnie Komisja Skrutacyjna, na podstawie listy obecności rozdała radnym karty do 

głosowania dla wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, Wydziału Pracy 

i Ubezpieczeń Społecznych. Dokonano aktu głosowania. 

Komisja po zebraniu kart do urny udała się do biura rady celem ustalenia wyników wyborów. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
20 

ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 12
35

. 

Nieobecny radny J. Jarowicz. 
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W imieniu Komisji Skrutacyjnej - W. Kwaśniewski, pełniący funkcję przewodniczącego, 

odczytał protokół z przeprowadzonego tajnego głosowania. Protokół, o którym mowa (oraz 

karty do głosowania) stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Komisja Skrutacyjna, w wyniku przeprowadzonego głosowania ustaliła, że kandydatka - 

Irena Posłuszna uzyskała 15 głosów na „tak” i została wybrana ławnikiem do Sądu 

Rejonowego w Zielonej Górze, Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 

Komisja Skrutacyjna, odczytując kolejno z listy obecności radnych rozdała karty do 

głosowania dla wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zielonej Górze, Wydziału 

Cywilnego. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (nieobecny radny Jerzy Jarowicz). 

Dokonano aktu głosowania. 

Komisja po zebraniu kart do urny, opuściła salę obrad w celu ustalenia wyników głosowania. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 12
45

. 

Po przerwie w obradach uczestniczy 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej W. Kwaśniewski odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosowania, stanowiący załącznik nr 10 do niniejszego protokołu (oraz karty do 

głosowania). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydatka Magdalena Waśkowiak – 

Bogdanowicz uzyskała 14 głosów na „tak” i została wybrana na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Zielonej Górze, Wydziału Cywilnego. 

Komisja Skrutacyjna, rozdała radnym karty do głosowania dla wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego w Zielonej Górze, Wydziału Rodzinnego i Nieletnich. Dokonano aktu 

głosowania. Wyczytani kolejno z listy obecności radni wrzucali do urny karty do głosowania. 

Komisja Skrutacyjna, po zebraniu kart opuściła salę obrad, celem ustalenia wyników 

głosowania. 

Prowadzący posiedzenie ogłosił przerwę, która trwała do godz. 13
00

. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej W. Kwaśniewski odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosowania, stanowiący załącznik nr 11 do niniejszego protokołu (w tym karty do 

głosowania). Rada 15 głosami na „tak” opowiedziała się za wyborem Haliny Walkowiak na 

ławnika Sądu Rejonowego w Zielonej Górze, Wydziału Rodzinnego i Nieletnich. 

W dalszej części przewodniczący Rady odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

(wg. druku: BRM.0006.55.2011) w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na 

kadencję od 2012r. do 2015 r.  

Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przyjęła uchwałę. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada jednomyślnie podjęła uchwałę nr VIII/69/11 w sprawie wyboru ławników 

do sądów powszechnych na kadencję od 2012 r. do 2015 r. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.58.2011 

z dn. 07.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Radna Ewa Wójtowicz.. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/70/11 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za wpis do 

rejestru żłobków i klubów dziecięcych w Gminie Czerwieńsk. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2011. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.71.2011 z dnia 28.09.2011 r. przedstawił Piotr Iwanus 

– Burmistrz Czerwieńska. 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 

Radna E. Wójtowicz zapytała burmistrza o powód zmniejszenia środków o kwotę 31.000 zł, 

w dz. 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska”, rozdz. 90003 „Oczyszczanie miast 

i wsi”. 

Indagowany wyjaśnił, że zmniejsza się kwotę wydatków w tym rozdziale, gdyż nie są 

wydatkowane takie środki finansowe, jakie zaplanowano w pierwotnym budżecie. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr VIII/71/11 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2011. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2023. 

Projekt uchwały wg. druku BRM.0006.72.2011 przedstawił i omówił Piotr Iwanus – 

Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/72/11 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2011-2023. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru 

podatku od nieruchomości i opłaty targowej. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.69.2011 

z dn. 16.09.2011 r., był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku 

Publicznego, gdzie uzyskał jej pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Przewodniczący poprosił radnych o naniesienie w projekcie uchwały autopoprawki 

(wniesionej przez radcę prawnego Urzędu) polegającej na wykreśleniu w § 1 zdania o treści: 

„Ustala się następujące roczne stawki podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Czerwieńsk: 2) od budynków lub ich części”. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie podjęła uchwałę 

nr VIII/73/11 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru podatku od 

nieruchomości i opłaty targowej. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.70.2011 

z dn. 16.09.2011 r., był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku 

Publicznego, gdzie uzyskał jej pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie podjęła uchwałę 

nr VIII/74/11 ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.68.2011 

został wywołany na wniosek przewodniczącego Gminnego Koła Sołtysów, pismem z dnia 

06.09.2011 r. i radnego Cezarego Wocha (pismo z dnia 09.09.2011 r.) oraz był przedmiotem 

prac Komisji BiF oraz ISiPP Rady, gdzie uzyskał ich akceptację (większością głosów). 

Projektodawcą uchwały jest W. Kwaśniewski – przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. Rada Miejska w Czerwieńsku 13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” 

uchwałę przyjęła. Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła uchwałę 

nr VIII/75/11 w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielania bonifikat od ceny 

lokali mieszkalnych sprzedawanych na rzecz najemców. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.57.2011 

z dn. 07.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/76/11 w sprawie określenia wysokości i warunków udzielania 

bonifikat od ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych na rzecz najemców. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie opinii do wniosku Nadleśnictwa Przytok, znak: ZG-70-5/11 

z dnia 08 lipca 2011 r. dotyczącego uznania lasów za ochronne, będące w zarządzie 

Nadleśnictwa Przytok, położonych w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.56.2011 

z dn. 31.08.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/77/11 w sprawie opinii do wniosku Nadleśnictwa Przytok, znak: ZG-

70-5/11 z dnia 08 lipca 2011 r. dotyczącego uznania lasów za ochronne, będące w zarządzie 

Nadleśnictwa Przytok, położonych w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Czerwieńsk do 

Stowarzyszenia „Aglomeracja Zielonogórska”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.66.2011 

z dn. 12.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały, którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, że Rada 
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jednomyślnie podjęła uchwałę nr VIII/78/11 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 

Czerwieńsk do Stowarzyszenia „Aglomeracja Zielonogórska”. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie 

wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.59.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/79/11 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych 

w obrębie wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.60.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Następnie prowadzący obrady poprosił o naniesienie w projekcie uchwały autopoprawki, 

wniesionej przez radcę prawnego Urzędu, polegającej na wprowadzeniu w § 1, po wyrazie 

„ustaleń” następującej treści: „studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwieńsk, uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy 

i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr 

VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/80/11w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.61.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Prowadzący obrady poprosił o wniesienie do projektu uchwały następujących zmian (jako 

autopoprawki): 

- w podstawie prawnej po wyrazie: „ustaleń” należy dopisać brzmienie: „studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk, 

uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 

2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 

28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi 

Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”; 

- w § 1 ust. 3 pkt 2 po wyrazie „rozstrzygnięcie” należy dopisać nowe brzmienie: „o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu”; 

- w § 1 ust. 3 pkt 3 otrzymuje brzmienie: „załącznik nr 3 – rozstrzygnięcie o sposobie 

realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania”. 

Powyższe uwagi do projektu uchwały zgłosił radca prawny Urzędu. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/81/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Płoty. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.62.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Następnie prowadzący obrady poprosił o naniesienie w projekcie uchwały autopoprawki 

(wniesionej przez radcę prawnego Urzędu), polegającej na wprowadzeniu w § 1, po wyrazie: 

„ustaleń” następującej treści: „studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwieńsk, uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy 

i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr 

VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/82/11w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.63.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Prowadzący obrady poprosił o wniesienie do projektu uchwały następujących zmian (jako 

autopoprawki): 

- w podstawie prawnej po wyrazie: „ustaleń” należy dopisać brzmienie: „studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk, 

uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 

2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 

28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi 

Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”; 
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- w § 1 ust. 3 pkt 2 po wyrazie „rozstrzygnięcie” należy dopisać nowe brzmienie: „o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu”; 

- w § 1 ust. 3 pkt 3 otrzymuje brzmienie: „załącznik nr 3 – rozstrzygnięcie o sposobie 

realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Powyższe uwagi do projektu uchwały zgłosił radca prawny Urzędu. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/83/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.64.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Następnie prowadzący obrady poprosił o naniesienie w projekcie uchwały autopoprawki 

(wniesionej przez radcę prawnego Urzędu), polegającej na wprowadzeniu w § 1, po wyrazie: 

„ustaleń” następującej treści: „studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwieńsk, uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy 

i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr 

VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/84/11 w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze.  

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.65.2011 

z dn. 08.09.2011 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinie 

pozytywne. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Prowadzący obrady poprosił o wniesienie do projektu uchwały następujących zmian (jako 

autopoprawki): 

- w podstawie prawnej po wyrazie: „ustaleń” należy dopisać brzmienie: „studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk, 

uchwalonego uchwałą nr 95/XIII/00 Rady Gminy i Miasta w Czerwieńsku z dnia 24 lutego 

2000 r. i jego zmianę uchwaloną uchwałą nr VIII/79/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 

28 września 2011 r. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk dla terenów położonych w obrębie wsi 

Leśniów Wielki, Płoty, Zagórze”; 

- w § 1 ust. 3 pkt 2 po wyrazie „rozstrzygnięcie” należy dopisać nowe brzmienie: „o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu”; 
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- w § 1 ust. 3 pkt 3 otrzymuje brzmienie: „załącznik nr 3 – rozstrzygnięcie o sposobie 

realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Powyższe uwagi do projektu uchwały zgłosił radca prawny Urzędu. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VIII/85/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Zagórze. 

Ad. 24 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania zarządzania 

drogami powiatowymi. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.67.2011 z dn. 12.09.2011 r., odczytał w imieniu 

projektodawcy (burmistrza) prowadzący obrady. 

Opinie pozytywne o projekcie uchwały wydała Komisja BiF oraz ISiPP. 

Dyskusja: 

Radna z Sudołu Żaneta Przychodzka wnosiła o odłożenie głosowania nad projektem uchwały, 

ponieważ w przedłożonym dokumencie brakuje odcinka drogi powiatowej (tj. droga nr 

1176F) Sudoł – Leśniów Wielki (ok. 3 km). 

Burmistrz zapewnił, że wykaz dróg będzie skorygowany w odrębnym porozumieniu 

uwzględniający odcinki dróg, o których mówiła radna Ż. Przychodzka. 

Radna Ż. Przychodzka przyjęła wyjaśnienia burmistrza i wycofała wniosek o odłożeniu 

głosowania. 

Radny Aleksander Motykiewicz podkreślił, że uwagi wniesione przez radną Ż. Przychodzką 

były zgłoszone, podczas posiedzeń komisji (dwa tygodnie temu). Uwzględniono jedynie 

400m drogi w Płotach i Sudole. 

Radny Powiatu Zielonogórskiego Jacek Gębicki zapewnił, że na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu poruszy temat zimowego utrzymania dróg w Gminie Czerwieńsk. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt 

uchwały, którą Rada przyjęła 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr VIII/86/11 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Ad. 25 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady odczytał korespondencję dot. dwóch 

interpelacji z dnia 26.06.2011 r. złożonych na sesji przez radnego Cezarego Wocha z Sycowic 

oraz odpowiedź Burmistrza Czerwieńska w przedmiotowych sprawach. 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. Radny C. Woch. 

Oferta (kilku sołectw) zorganizowania przyszłorocznych dożynek gminnych będzie 

rozpatrzona w styczniu 2012 r. 

Remont świetlicy wiejskiej w Bródkach jest wykonywany wspólnie z remontem WDK 

w Nietkowie, gdyż jako jedno zadanie jest współfinansowane ze środków UE w ramach 

„Odnowy Wsi”. W wyniku przeprowadzonego przetargu, termin zakończenia całego 

przedsięwzięcia został ustalony na dzień 30.06.2011 r. Niestety wykonawca opóźnia się, 

mimo, że Gmina kilkakrotnie przypominała o terminie zakończenia prac. W ubiegłym 

tygodniu roboty były zwizytowane. Zostało niewiele prac do zakończenia, jednak na placu 

budowy nie zastano wykonawcy. W związku z tym, wystosowano do niego pismo, że do 

30.09.2011 r. mają być zakończone roboty remontowe określone w umowie. Po tym terminie 
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umowa jednostronnie zostanie zerwana, zinwentaryzuje się prace, które zostały do 

zakończenia i zleci się te roboty innemu wykonawcy. Natomiast wykonawca, wyłoniony 

w drodze przetargu, będzie obciążony karami za nieterminowe zakończenie prac. 

Po wykonanych pracach remontowych w Bródkach, pojawi się oferta dyrektora MGOK dot. 

zagospodarowanie tego obiektu. 

W 2011 roku zmniejszono znacznie środki finansowe na aktywizację osób bezrobotnych. 

Gmina corocznie zgłasza do Powiatowego Urzędu Pracy ilość etatów, które można 

zagospodarować. W tym roku na zgłoszone 35 etaty, otrzymaliśmy 10 (do zatrudnienia w II 

półroczu). W związku z tym należało znaleźć takie rozwiązanie, aby zatrudnić osoby bez 

potrzeby ich finansowania. Dlatego też, wystąpiono do dyrektora Aresztu Śledczego 

w Zielonej Górze, który w ramach możliwości przydzielił Gminie Czerwieńsk 6 więźniów, 

którzy realizują takie zadanie jak: 

- oświetlenie uliczne na osiedlu domków jednorodzinnych w Płotach (wykopy, ułożenie 

kabla); 

- karczowanie terenu w parku w Laskach. 

Plac zabaw w Bródkach i Sycowicach. W ramach projektu: „Odnowa wsi” w Bródkach 

będzie doposażony istniejący już plac zabaw o 3 lub 4 elementy zabawowe. Natomiast plac 

zabaw w Sycowicach planowany jest do wykonania w 2012 r. (o ile będą na to odpowiednie 

środki finansowe). 

Wydłużenie czasu pracy promów. Gmina kilkakrotnie występowała do ZDW i Marszałka 

Województwa Lubuskiego o wydłużenie czasu pracy promów. Na dzień dzisiejszy nie ma 

w tej kwestii żadnej odpowiedzi. 

2. Radna J. Łyczkowska. 

Drogi gminne w Leśniowie Wielkim i Małym są utrzymywane w takim stanie, że są 

przejezdne. Drogi te, po wykonaniu robót kanalizacyjnych, wymagają modernizacji 

nawierzchni. W ramach możliwości finansowych, drogi gminne są remontowane 

i odpowiednio utrzymywane. Natomiast droga przy przepompowni nr 3 w Leśniowie 

Wielkim będzie naprawiona przez POMAK w Czerwieńsku. 

Świetlica wiejska w Leśniowie Małym – awaria sieci elektrycznej. Zadanie to będzie 

realizowane przez MGOK w 2012 r. 

3. Radny K. Ruszel. 

Ostateczny termin wykonania remontu WDK w Nietkowie został wyznaczony na dzień 

30.09.2011 r. 

4. Radny M. Abramowicz. 

Wieża telekomunikacyjna w Nietkowicach jest już własnością gminy. Jest to jedna z ośmiu 

wież, które powstają w ramach szerokopasmowego dostępu do internetu i przeciwdziałaniu 

wykluczeniu cyfrowemu. Gmina jest na etapie opracowywania specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia. Zadanie to będzie realizowane przez 3 lata (tj. 3 budżety). 

Odnośnie obiektów sportowych. 

Wybudowane obiekty sportowe mają służyć tym mieszkańcom gminy, którzy z tych 

placówek chcą korzystać. Po uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie obiektu w Nietkowicach, 

dyrektor PSP w Nietkowicach i ZEAO w Czerwieńsku opracują regulamin korzystania z sali 

gimnastycznej i boisk sportowych. 

5. Radny K. Smorąg. 

Pytania radnego będą przekierowane do LZMiUW. Odpowiedź jaką uzyskamy od tej 

instytucji będzie przesłana na adres radnego. 

6. Radny H. Góralczyk. 

W momencie ogłoszenia przez Urząd Marszałkowski terminu o naborze wniosków, w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego, gmina wystąpi o przedłużenie projektu dot. zajęć 

pozalekcyjnych prowadzonych dotychczas we wszystkich placówkach szkolnych, w tym 
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gimnazjum. Prognozy są takie, że do 2014 roku można będzie aplikować następne środki 

finansowe. 

Burmistrz poinformował, że na pozostałe zapytania będą udzielone odpowiedzi 

korespondencyjnie. 

Na temat monitorowania obiektów sportowych przy szkołach podstawowych odpowiedzi 

udzieliła D. Tomaszewska – dyrektor ZEAO w Czerwieńsku. 

Obecnie ZEAO jest na etapie przygotowywania budżetu oświaty na 2012 r. Środki finansowe 

na utrzymanie, sprzątanie itp. obiektów sportowych będą zabezpieczone. 

Ad. 26 

Komunikaty, wnioski, opinie.  

Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty: 

1/ proponowany termin IX sesji – 26 październik 2011 r. Komisje stałe Rady odbędą swoje 

posiedzenia w dniach: 12, 18, 19 i 21.X.2011 r. 

2/ do biura rady wpłynęły gratulacje od Wicewojewody Lubuskiego Jana Świrepo za zajęcie 

dwudziestego czwartego miejsca w ogólnopolskim „Rankingu samorządów”, dla miast 

i gmin, które dbają o rozwój i podniesienie jakości życia. List gratulacyjny stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu; 

3/ do Rady wpłynęło pismo dyrektora M. Stolińskiej dot. budowy sali gimnastycznej przy 

PSP w Leśniowie Wielkim. W odpowiedzi na ten wniosek poinformowano, że sprawa będzie 

przekazana do opinii komisjom stałym Rady, przy konstruowaniu budżetu gminy na 2012 

rok; 

4/ P. Ewa Zawodna na ręce przewodniczącego Rady złożyła pismo w sprawie interwencji 

u burmistrza o wyrażenie zgody na wstawienie dodatkowego okienka do łazienki. 

Rada pismo to przekierowała do rozpatrzenia przez Komisję ITRiOŚ. 

W tym punkcie obrad Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska przekazał, w imieniu Starosty 

Powiatu, sołtysowi Zagórza P. Jerzemu Jarowiczowi dyplom uznania (dla najbardziej 

aktywnych sołtysów w danej gminie), który wręczono 03.09.2011 roku podczas powiatowych 

dożynek w Brodach. 

Ad. 29 

Ustalenie treści protokołu z VI i VII sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokoły z przebiegu VI i VII posiedzenia Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, przewodniczący 

zapytał: czy do protokołów są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag nie było, dyskusji też nie. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag ani wniosków, co do treści protokołów, 

przewodniczący uznał je za obowiązujące. 

Ad. 30 

Zakończenie obrad VIII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad o godz. 14
15

 zamknął 

obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Przebieg sesji nagrano na taśmie magnetofonowej oznaczonej numerem od 13 -15. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  Sekretarz:     

Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk   

          

  

          


